
Referat af Bestyrelsesmøde LKF-Odense
Tirsdag den 15 Marts 2022

Kl 9,00 til 13,30 Lpo-kontoret

Tilstede : Morten, Michael og Tine

Referat. Morten

Valg af ordstyrer
Morten

Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt

Siden sidst
Sidste møde var 17 september i forbindelse med sidste års generalforsamling. Siden da er
sommerferiesøgning 2022 vel overstået. Julen er vel overstået, med indkøb af både juletræ og
julepynt samt julegodter. Der har været afholdt møder i både Områdegruppen og HSE.

Indkomne sager
Generalforsamling
Lokale : Undervisningslokalet. Har fået en blæser op siden sidst.
Spisning: Brød er bestilt til kl 16,00

Tidshorisont på generalforsamlingen.
15.00-15,45 : Start til og med beretninger
15,45-16,00 : Økonomi
16.00 : Franskbrød
16,00-17,30 : indkomne forslag
17,30-18,00 : Valg og afslutning
18,00-18,30 : Tidsbuffer.

Spisning Giraffen. Pris aftalt til 150 kr pr. deltager. brød og spisning bagefter. Ekstra
brød til 22 kr stk. Drikkelse køber vi kort som sidste år oveni.

Indkomne forslag :

Vedtægt:
Forslag 1. Ændret layout
Forslag 2. Sletning af henvisning til §18
Forslag 3. Brevstemme
Forslag 4. Ændring af tidsrum for gave til kollegaer på job 31/12



Ferieregler.
Forslag 1. Ændre antal feriegrupper
Forslag 2. Ændret Layout Ferieregler
Forslag 3. Weekend lås
Forslag 4. Nat Lås

Strategi og visioner.
Forslag 1. Ændring af UA optjening
Forslag 2. Arbejde op til feriedag
Forslag 3. Pensionist gruppen
Forslag 4. Aktivitetsudvalget Økonomi
Forslag 5. Aktivitetsudvalget Valg

OK23
Forslag 1 forslag fra andet depot
Forslag 2 Længde på OK23
Forslag 3 Protokollat om vedligeholdelse og udbredelse af den danske model
Forslag 4 Tab af licens som lkf
Forslag 5 Udbetaling ved kritisk sygdom
Forslag 6 Udbetaling af tab af arbejdsevne

Øvrige forslag.
Forslag 1. Udarbejde af ny måde at komme i tur.

Lods kørsel for Jernbanemuseet.

Vi har fået fire søndage til sommer hvor de skal bruge hjælp med lods. Seddel vedr.
dette hænges på tavlen i løbet af næste måned. Jernbanemuseet er meget åbne for
en ordning med fri adgang, da de også har frivillige der gerne vil benytte toget når de
skal ind og arbejde på museet. Sagen kører nu mellem ledelsen i Arriva og Dansk
jernbanemuseum, med Henning som kontaktperson fra Arriva.

Kontakt til Odense letbane:

Kontakter Kent LPO DSB om et samarbejde med letbanen og rammer for dette.

1. Maj arrangement: Indbydelse fra LPO DSB. Vi arbejder på at få med fra øvrige
Arriva depoter også. Opslag kommer snarest muligt.



Nyt fra Område Gruppen
12-11 møde.

3.03 Ny tidsaftale for tekniske tider

Der er udsendt opslag.

3.04 Tabt sag i ligestillingsnævnet

Vi tabte desværre sagen for et kvindeligt medlem i Århus, hvor vi rejste en sag om
forskelsbehandling pga. Køn, idet hun som den eneste blandt 5 mandlige kollegaer ikke blev
tilbudt det særlige kvalifikationstillæg som senere blev kendt ulovligt. Der var klart
sammenlignelige kvalifikationer mellem flere af de mandlige kollegaer og kvinden. Derfor
undre det både DJ og os at man kunne komme frem til at det ikke forskelsbehandling pga.
køn.

Vi må dog tage dommen til efterretning idet der ikke er en ankeinstans i sådanne sager.

3.05 Webmaster for www.lpo.arriva neddrosler sin aktivitet

Peter drosler virksomheden ned, men vi kan fortsætte hos ham via fakturaer på regningerne.
Hjemmesiden er ved at være forældet teknologisk. Der arbejdes på en udvikling af
hjemmesiden evt med et medlemslogin hvor lokalaftaler ligger bag.

Månedsmøde med ledelsen

rekruttering status 28 mand ansat i år
41 samtaler for nye.
1 mand ønsket flytning fra Århus  til odense. søgt inden ansættelser.

Status personaletal Arriva retter ind efter lpo Arriva tal

Odense Weekendfri Evaluering. Fortsætter.

K22 sporspærring . struer afspærres i sommeren. Der arbejdes på en løsning med
værkstedet i de 3 uger. Thy banen lukker i 3 mdr.

TR tilgængelighed : Der har i gruppeledergruppen været følelse af at TR på depoterne ikke
var til at træffe. Vi har stillet os undrende over denne følelse.



Nyt fra HSE/LSU

Stigning i hændelser.

Opfølgning Lint på Svendborgbanen,
Lint er godkendt til Svendborgbanen. Der arbejdes i en mulighed for at sætte i drift til
K23. Hvis ikke til K23 kommer den efter al sandsyndlighed ikke på svendborgbanen.

Tom ulåst tog ved perron Jævnfør ture (Morten)
Opfordring til kollegaerne om at melde ind hvis det giver et problem i turene 7117,
7517, 7609 og 7711. Problemet er hvis folk går ind i toget mens det holder og
afventer lkf.  Denne kommer ud med næste lokalinfo.

Kørsel med tvivlsom værdi på bremseklodser (Henning)
Svaret fra Henning. Der har HELE tiden være klodser på pågældende togsæt.
Sikkerhedsmæssigt blev lkf bedt om at afspærre boggie hvorefter togsættet kom på
værksted ved ankomst i struer. Klodserne i sporet var en manglende oprydning,
hvilket er beklaget af mekaniker. Der køres med anderledes men godkendte
bremseklodser på 4 togsæt som test.

Parkeringsforhold, ophold omkring vores biler (Morten)
Vagt og banegård er blevet gjort opmærksom på problemet. Hvis du ser problemer
der, kontakt vagten 29127526(efter 14 på hverdage) eller center inspektør
21623080, telefonnummer står også på opslagstavlen HSE, og send henning en
mail så han har noget at gå videre med til banegårdcentertet.

Økonomi
Saldo : 39623,19 kr
Aktivitetskassen : 591,13 kr

Budget
Budgetter gennemgået. Både for LKF-Odense og for aktivitetsudvalget. Budgettet
udarbejdes således sidste års driftresultat indgår.

Årsregnskab:
Gennemgået.

Lokal information
Punkt udgår på fremtidige bestyrelsesmøder. Lokalinfo fortsætter dog. Punktet tages
af grundt afstanden mellem bestyrelsesmøderne.

Opgaver / Kommende planlægning
Klargøring til Generalforsamling.

Eventuelt

Godkendelse af referat


